



The Singapore
Thomson Road
Baptist Church

新加坡淡申律浸信教会 45 Thomson Road, Singapore 307584

Tel: 6256 2277 Fax: 62520190

UEN S68SS0003F

www.trbc.org.sg

致：新加坡淡申律浸信教会全体会友

日期：2022年3月6日

关于2022年常年会友大会召开的通知

谨此通知新加坡淡申律浸信教会将于**2022年3月27日**当天上午11时30分在淡申路45号教会礼堂召开常年会友大会，以通过如下事项：

1. 通过2021年度教会和宣教部审计后的财务报告
2. 主任牧师简报
3. 通过2022年度教会和宣教部的财政预算
4. 通过Tan Wee Tin & Co为2022年度审计师的聘请
5. 通过成立林良勇传道按立牧师的审查小组
6. 其他事项

*重要提示：

- a) 根据教会章程第22条，决议必须获得至少**50%**的有效票数才能通过。
- b) 投票方式只接受现场会友本人亲自投票。
- c) 会友可邮寄提问至新加坡淡申律路45号教堂办公室 (307584)，或电邮至admin@trbc.org.sg。任何提问必须于2021年4月11日下午5点前递交到教会办公室。执事会将审查所有提问，并保留决定是否有实质性理由在本年度常年会友大会上进行讨论的权利。

主内，
林良裕 谨启

2022-2023年度执事董事会文书

To: Members of The Singapore Thomson Road Baptist Church

神爱世人，甚至将祂的独生子赐给他们，叫一切信祂的，不至灭亡，反得永生。约3:16

For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.
John 3:16 (NIV)



The Singapore
Thomson Road
Baptist Church

新加坡淡申律浸信教会 45 Thomson Road, Singapore 307584

Tel: 6256 2277 Fax: 62520190

UEN S68SS0003F

www.trbc.org.sg

From: Jeremy Lim, Secretary, Board of Deacons 2022-2023

Date: 6 March 2022

NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING 2022

The Annual General Meeting (AGM) will be held on **27 March 2022**. The AGM will be held at the church premises at 45 Thomson Road, Singapore 307584 at 11.30am to transact the following business:

1. To approve the Audited accounts of TRBC & Missions ministry for the year ended 2021
2. Senior Pastor Updates
3. To approve the Budget Proposal for TRBC & Missions Ministry for the Year 2022
4. To appoint Tan Wee Tin & Co as auditor for the Year 2022.
5. To approve the formation of Ordination Committee to examine Pastor Gerald Lim for Ordination
6. Any other Business

Important Notes:

- a) Pursuant to Article 22 of the TRBC Constitution, **at least fifty per-cent** of the total valid votes must vote in favour for resolutions to be passed.
- b) Voting will be conducted in-person only.
- c) A member may submit questions by post to the Church Office at 45 Thomson Road, Singapore 307584, or by email to admin@trbc.org.sg. Questions must reach the church office not later than 5.00pm on 21 March 2022. The Board of Deacons will review all questions and reserves the right to determine if there is substan-

神爱世人，甚至将祂的独生子赐给他们，叫一切信祂的，不至灭亡，反得永生。约3:16

For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.
John 3:16 (NIV)



The Singapore
Thomson Road
Baptist Church

新加坡淡申律浸信教会 45 Thomson Road, Singapore 307584

Tel: 6256 2277 Fax: 62520190

UEN S68SS0003F

www.trbc.org.sg

tive reason for the matter to be addressed at this Annual General Meeting.

神爱世人，甚至将祂的独生子赐给他们，叫一切信祂的，不至灭亡，反得永生。约3:16

For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.
John 3:16 (NIV)